
Fylkesrådmannen

Notat

Dato: 31.05.2016
Arkivsak: 2015/10348-8
Saksbehandlar: grothor

Til: Fylkesutvalet

Frå: Fylkesrådmannen

Status for spørsmål og oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. juni 2016

Oversendingsforslag, spørsmål og bestillingar til fylkesrådmannen.

Møte-
dato

Sakark.nr. Frå førre valperiode 
Forventa 
svar til FUV

18.06.15 14/10189-73 Retningslinjer for godtgjersle til styrerepresentantar.
Bestilling frå Mona Hellesnes, V

Vår 2016

27.08.15 15/8900-1 Informasjon om administrativ organisering av kollektivtilbodet. 
Bestilling frå Mona Hellesnes, V

Juni

Møte-
dato

Sakark.nr. Frå valperioden 2015-2019
Forventa 
svar til FUV

29.10.15 14/931-16 Vidare behandling av "Moglegheitstudie på Hjeltnes". 
Spørsmål frå Tom-Christer Nilsen, H

Oktober
Mai: høyring

29.01.16 15/5147-4 Masfjordbrua - opplegg for val av bruløysing. Jf. PS 17/16
Oversendingsforslag frå Terje Søviknes, FrP

Juni

25.02.16 15/11655-5 Status for innfartsparkeringane. Behov/kapasitet og utfordringar, 
sett i samanheng med innfartsparkeringsplanen. Jf. RS 40/16 
Spørsmål frå Natalie Golis, MDG

Juni

25.02.16 15/5550-23 Utgreiing om nøytral tredjepart som kan stå for kjentmannsprøver 
og språktestar for drosjenæringa. Jf. PS 37/16
Oversendingsforslag frå Kari Sørensen Bernardini, A

August

17.03.16 14/11269-8 Oversendingsforslag: Oppdatert kostnadsanalyse for ein eventuell 
indre trasé for E39 Hordfast.
Oversendingsforslag frå Nils Marton Aadland, H

Juni 



Side 2/2

Møte-
dato

Sakark.nr. Frå valperioden 2015-2019
Forventa 
svar til FUV

17.03.16 16/3525-1 Praksis for bruk av vaskebil. 
Spørsmål frå Silje Hjemdal, Frp Juni

20.04.16 16/1922 Ber om sak der utfordringar og mogeligheiter for Fagskolane i 
Hordaland vert utgreidd. Jf. PS 98/16
Oversendingsforslag frå Roald Kvamme, A

Oktober

19.05.16 2016/412 Informasjon om kvar superbussane kan gå (trekkraft, haldeplassar)
Spørsmål frå Silje Hjemdal, Frp

August

19.05.16 2016/4580 Ytterlegare informasjon om handtering av overtalige i HFK
Spørsmål frå Aud Karin Oen, SV

Juni

19.05.16 2015/11689 Kan fylkesutvalet krevje miljøvenleg teknologi i taxinæring?
Oversendingsforslag frå Kari Sørensen Bernardini, A

August

19.05.16 2014/278 Kva kostar det for bussar å stå i kø?
Spørsmål frå Aud Karin Oen, SV

August

19.05.16 2016/5248 Status for korrespondanse lokal buss og Kystbussen på Føyno 
og/eller Leirvik
Spørsmål frå Anne Beth Njærheim, V

August

19.05.16 2014/15688 Beredskap i tilfelle kjernekraftulukker
Spørsmål frå Tom Sverre Tomren, MDG

Juni


